
ULVILAN VANHUSNEUVOSTON KOKOUS 4/2024 /PÖYTÄKIRJA 

Aika: 13.05.2024 klo 12 (Lähtö Kylmälahteen kirjastolta, kokous klo 13)  

Paikka: Kylmälahti 

Läsnä:  

Varsinainen jäsen:                                                Varajäsen: 

Saari Heikki pj . X   Tiitinen Raija X 

Letonsaari Raija    X                             Suominen Margit X 

Leppihalme Kalervo (poissa) -> varajäsen paikalla    Vepsä Isto (jäsenenä) X 

Pohjavirta Hannele (poissa)    ->varajäsen paikalla      Virta Veikko X 

Rantamäki Airi X     Rajala Mervi X 

Männistö Hilpa  X                          Manninen Pirjo X 

Pukkila Heikki (kh) (poissa)    Syväkuru Petri (poissa) 

(Ulvilan kaupunki): 
Sirkku Heilä-Aaltonen, sihteeri X Nevala Markku (poissa) 
Kimmo Vepsä ( Sivistys- ja hyvinvointijohtaja) X 
Harri Kurko ( vapaa-ajanohjaaja) X 
 
PÖYTÄKIRJA 

1 § Kokouksen avaus  

Pj. avasi kokouksen klo 13.05 ja toivotti kaikki tervetulleeksi kokoukseen. 

2 § Läsnäolijat ja esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin esityslista ja todettiin läsnäolijat (merkitty X:llä). 

3 §  Kimmo Vepsä ajankohtaista Santran tilanteesta ja vanhusneuvoston ehdotukset tulevasta toiminnasta 

• Kimmo pyysi vanhusneuvostoa miettimään voisiko vanhusneuvoston nimi olla jokin toinen eli  olisiko jokin 

”raflaavampi” nimi . Jätetään nimiasia mietintään. 

• Kimmo kertoi Santran tulevaisuudesta. Hv-alue on ilmoittanut, että ikäihmisten kohtaamispaikka  Santran 

toiminta loppuu heidän tarjoamana toimintana. Tarkoitus on, että elokuussa kaupungin järjestämissä tiloissa  

voisi jatkua myös ikäihmisten toiminta. Tila on Hansan alueella ent. apteekin tiloissa, vuokrasopimus alkaa 

kesäkuun alusta ja remontti aloitetaan silloin. Tavoitteena on myös uudistua ja kehittää toimintaa. 

Kaupungin vuokraaman tilan käyttöä tulee olla mahdollisimman paljon. Myös eri ikäisten toimintaa tulee 

olla. Kaikilta toimijoilta pyydetään tietoja mitä on ollut ja mitä halutaan lisää. Toiminnan järjestämistä 

käytännössä suunnitellaan aktiivisesti ja neuvotellaan vielä mm. paljonko hv-alue resursoi työntekijää sinne. 

Tarkoitus tilan on olla kaikkien ulvilalaisten olohuone. 

• Kimmo sanoi, että hyvinvoinnin ja terveyden edistäminen on pääasia ja pyritään tekemään hyviä ratkaisuja.  

 

 Keskustelua aiheesta: 

• pj. ehdotti, että vanhusneuvosto voi aktivoitua myös ja pitää tapahtumia/luentoja  tai vanhusneuvostokahvit 

yms. säännöllisesti. Tätä pidettiin hyvänä ideana. 

• Tiedottaminen tapahtumista tärkeää. esim. Ulvilanseutu, kirjaston ovessa, Ulvilan kaupungin netissä. 

Ehdotettiin, että hyvinvointikoordinaattori pitäisi palstaa Ulvilan seudussa. 

• Todettiin, että toiminta ei pelaa välttämättä ilman, että joku on siellä vakituisesti tiloja vahtimassa. 



• Ehdotettiin, että kokoonnutaan kaikkien nyt Santraa käyttävien yhdistysten edustajien kanssa ja mietitään  

tulevaa toimintaa. 

• Erilaisia infoja ehdotettiin tulevaksi toiminnaksi: esim. Edunvalvonnasta, sydänasioista puhumaan, 

omaishoitaja selvittämään toiminnastaan, tuolijumppaa. Digineuvontaan toivotaan esim. lukiolainen voisi 

opastaa. 

Muita Kimmolle esitettyjä asioita: 

• Tärkeää olisi, että uimahalliin pääsisi myös ns. loma-aikoina  

• Myös kirjasto voisi aueta aikaisemmin. 

• Kaskelotin alueen frisbeerata rajoittaa kävelyä alueella, voiko niitten maalien paikkoja vaihtaa. Markku 

Nevala lupasi (hänelle soitettiin) tarkentaa ilmoitusta frisbeeheittäjille, että varovaisuutta. 

• Ulkona olevien kuntoilulaitteiden ympärille olisi tärkeää laittaa vaikka haketta, ettei kuraa nouse 

kuntoiluvälineisiin. 

 

4 § Hyvinvointikoordinaattorin tiedotettavat asiat 

Eläkeväen yhteistoimintaryhmä 

• Sivistyslautakunta  on hyväksynyt ehdotuksen eläkeläisten yhteistyöryhmän lakkauttamisesta ja tehtävän 

siirtämisestä vanhusneuvostolle. 

• Vanhusneuvosto valtuutetaan suunnittelemaan ikäihmisille suunnattuja tapahtumia ja kulttuurimatkoja ja 

ehdottamaan niitä Ulvilan kaupungin sivistys- ja hyvinvointijohtajalle. Hyväksytyt kulttuurimatkat ( Max. 2) ja 

tapahtumat (1)  kirjataan vanhusneuvoston vuosittaiseen toimintasuunnitelmaan. 

• Vanhusneuvoston jäsenet jatkossa tiedustelevat edustamiltaan järjestöiltä/yhdistyksiltä ehdotuksia retkistä 

ja tapahtumista ja tuovat ne vanhusneuvoston käsittelyyn, joista vanhusneuvosto valitsee mahdolliset 

toteutettavat. 

Kaskelotin uudet hinnat  

• Hyvinvointikoordinaattori kertoi, että syksyllä tulee Kaskelotin hintoihin tarkistuksia ( pieniä korotuksia) ja ne 

löytyvät syksyllä jatkossa myös Ulvila.fi sivustolta. 

Tapahtumat: Kulttuuriretki Emil Cedercreutzin museoon 28.5 

• Harjavaltaan Emil Cedercreutzin museoon 

Eläkeläisten kulttuurimatka tiistaina 28.5.2024, Lähtö klo 11.30 Ulvilan kirjastolta, Klo 12.00 Koskin 

”Kullaankoto”, Harjavallasta paluumatkalle lähtö klo 15.30,  Kullaalla olemme n. klo 16.00 ja  Ulvilan 

kirjastolla n. klo 16.30. Toivotaan, että vanhusneuvoston jäsenet markkinoivat retkeä ja mahdollisuuksien 

mukaan auttavat ilmoittautumisissa. 

Yhteiskokouksen yhteenveto: 

Kokouksen vanhus- ja vammaisneuvosto, nuorisovaltuusto yhteenveto on jaettu vanhusneuvoston jäsenille 

esityslistan mukana. Se käytiin lyhyesti läpi vielä. Yhteenvedon asiat laitettu hyvinvointisuunnitelmaan 2024–2025. 

Hyvinvointisuunnitelma on ollut jo sivistyslautakunnassa ja hallituksessa, vielä on valtuuston käsittely ja sitten 

hyväksyntäkierroksen jälkeen se julkaistaan sähköisessä hyvinvointikertomus työkalussa  internetissä 

(Hyvinvointikertomus). 

5 § Edellisen kokouksen pöytäkirja  

• Pöytäkirja käyty läpi edellisessä kokouksessa ja se www.ulvila.fi sivustolta/ vanhusneuvosto, ei lisättävää tai 

korjattavaa. 

• Tiedoksi: Veteraanipäivän konsertissa oli 4 vanhusneuvoston jäsentä, veteraanien perinneyhdistys laski 

seppeleen Ulvilan kaupungintalon veteraanikivelle. 

https://www.hyvinvointikertomus.fi/
http://www.ulvila.fi/


• Kh:n edustajan tai varajäsenen toivotaan osallistuvan aina vanhusneuvoston kokouksiin, nyt olleet 

vaihtelevasti läsnä. 

 

6 § Ulvilan vanhusneuvoston toimintasääntö ja tehtävät 

• Käsittely siirretään seuraavaan kokoukseen (26.8.2024) 

7  § Hyvinvointialueen vanhusneuvoston tiedotettavat asiat  

• Ei ole ollut kokouksia vanhusneuvoston viimeisen kokouksen jälkeen, seuraava viikolla 21. 

8 § Jäsenten asiat 

• Ei jäsenten asioita. 

9 § Kaupungin hallituksen asiat 

• Kh:n edustajia ei ollut paikalla. 

10 § Muuta 

• Ulvilan terveyskeskuksessa on terveydenhoitajan palvelutarjonta muuttuneet. Pj. lupasi viedä asian 

hyvinvointialueen vanhusneuvostoon ja tiedustella miksi palvelutarjonta on muuttunut ja mitä palveluita on 

lopetettu. 

11 § Tuleva ohjelma ja kokousalustukset 

Syksyn kokoukset; 

• 26.8. 2024 klo  (aihe; Santran toiminta ja toimintasääntö), 

• 30.9.2024 klo 14–16 

• 28.10.2024 klo 14–16 

• 25.11.2024 (mahdollisesti jouluruokailu)  

 12 § Seuraava kokous 

• 26.8.2024 klo 14–16 Ulvilan kaupungintalolla, kokoustila ilmoitetaan kokouskutsussa. 

13 § Kokouksen päättäminen 

• Kokous päättyi klo 14.55 

 

Allekirjoitukset: 

______________________________  ______________________________ 

pj. Heikki Saari   Sihteeri Sirkku Heilä-Aaltonen 


